

Referat fra bestyrelsesmøde d. 27.6.22

Tilstede: Jan-Rasmus-Ingebritt-Jens Christian-Maria - Torben og Annette

Afbud: Mia

1. Referatet fra sidste møde

Referatet blev godkendt og underskrevet

2. Sommeropstaldning

Der har nu været sidste tilmelding og der er ca. 20 opstaldninger i sommer, en del har bestilt hvileboks og ridehuskort. Torben laver en plan over sommeren. Vi skal alle selv gå ind og bestille ydelserne på klubmodul, men først fra 1.7.22.

Ingebritt indkalder kort til møde på torsdag den 30.6.22.

Torben informerer om hvornår baner bliver kørt hen over sommeren.

3. Nyt fra formanden

Der har været møde med banken og de er heldigvis meget samarbejdsvillige, og vil gerne hjælpe os med finansieringen af nye udendørs dressurbaner. Så alt i alt et godt møde. Vi forventer at afholde et møde med entreprenøren for at få helt klarlagt hvilket sand, opbygning osv han har tænkt sig at anvende.

Vi vil lave et opslag omkring udlejning af privatfolde, da vi har nogle der ikke er udlejet endnu. Der tages billeder osv. Så man har mulighed for at se hvor de er.

Vores bogholder går på pension til januar, så her skal vi så finde ud af hvad vi så vil gøre.

4. Nyt fra Torben

Der kommer en og vejleder omkring vedligeholdelse af fyret, Torben har denne kontakt.

Den 18.-19.7.22 vil der være lidt gene ved indgangspartiet, da der skal laves noget om med nedløbene osv.

Vi starter op igen 1.8.22 og kører normalt igen i staldene og med foldordning, dog starter elevskolen først samtidig med skolerne, som er den 8.8.22.

Vi mangler tænder til harven, Torben undersøger hvor vi kan skaffe dem.

5. Økonomi

Økonomien kører efter vores budget, så det er meget positivt. Træpiller er steget, vi ved dog endnu ikke hvordan økonomien omkring strømmen kommer til at se ud endnu.

6. Stævne

Vi har søgt om at få flyttet vores stævne i uge 32 til uge 36 da der er wm i Herning, og stort set alle både ryttere og officials skal til Herning.

7. Vedtægter

De to nye forslag til vedtægter er nu færdige og sendes snarest til DRF til godkendelse.

8. Elevafdelingen

Kian ser ud til at have det meget bedre, så rigtig dejligt. Oskar er også under pleje, og virker til at han har det bedre.

Rusty er også i genoptræning og det ser også ud til at det går rigtig fint. Vi har en udfordring på underviser siden, da vi har fået nogle opsigelser, men dette arbejdes der videre med så vi kan blive klar efter ferien.

9. Retningslinier for spring inde/ude

Da vi og mange andre mener at det ikke er forsvarligt at man springer uden opsyn fra man er 16-18 år, har vi valgt at lave denne regel om. Så spring under 18 år skal være fremover være ifølge med en over 18 år. Så derfor laves vores ordensregler om pr dd. De rettes på klubmodul. Vi vil i denne forbindelse gerne opfordre til at den over 18 år, har en smule ridekundskab, så man også kan se hvis der springes uansvarligt.

10. Nyt personale

Vi har et par opsigelser fra de unge, som arbejder i stalden og også fra elevskolen. Så derfor er vi kort gået i tænkeboks ang. Konstellationen og om der er noget der skal laves anderledes.

11. Banerne

Der er talt med Bjarne Nielsen i dag om hvad vi skal være opmærksom på ved anlæggelse af nye udendørs baner. Vi skal være opmærksom på at der bliver lagt nok dræn. Ridesandet skal være fast, så hesten ikke glider. Der skal gerne være blandet lidt ler i. Ca 10 cm sand i alt. 3-4 cm flis som er blandet med 6 cm sand. Der skal laves et møde med entreprenøren, så vi er sikker på at det er det rigtige der bliver anvendt.

12. Eventuelt

Hvis der er noget i forhold til den daglige drift, foder, wrap, baner osv, så er det Torben man skal gå til og ikke de andre ansatte.

Næste møde er den 16.8.22 kl. 18